
 

 
                                          PROCES VERBAL, 
 
 Încheiat azi 05.07.2013 orele 11 cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna 
iulie ,conform convocatorului înregistrat la nr. 2711  din 03.07.2013. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11,dl.Vizonie  fiind absent 
motivat. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal al 
şedinţei anterioare.Nefiind, este aprobat cu unanimitate de voturi.   
 D-na preşedinte  prezintă ordinea de zi  modificată,care este aprobată cu 10 
voturi. 

1.Proiect de hotărâre cu privire la  însușirea Acordului de cooperare privind 
organizarea şi exercitarea    activităţii de  AUDIT INTERN 

                   Iniţiatori:primar 
                               Raportează:Niți Elena Mădălina 
 2.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local. 

                   Iniţiatori:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
          3.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 Se prezintă referatele,după care se fac înscrieri la cuvânt.Se înscrie 
dl.Săndulescu,lista rămânând deschisă. 
 Dl.primar:Mai nou conform legilor în vigoare auditul nu poate fi ținut de o 
singură persoană.Auditul trebuie să se desfășoare în baza unei forme asociative.Sunt 
mai multe comune asociate ,șeful acestei asociații este Buiculescu. 
 Referitor la al doilea punct ,ieri după masă au venit  sumele pentru profesori și 
mai trebuie să mutăm bani din trim.IV în AII pentru concedii. 
 Dl.Săndulescu:Referitor la audit încă nu se știe modalitatea de lucru.Această 
asociație are mai multe comune,controlul se va face de către un colectiv,iar suma cu 
care va contribui fiecare comună este 650 lei/lună. 
 Dl.Niți:Dacă nu ai niciun proiect ,ce verifică? 
 D-na Dicu:Dacă există nereguli,acestea se constată. 
 Dl.primar:Fac verificări și ne îndrumă,nu dispun măsuri. 
 Dl.Săndulescu:Curtea de Conturi urmărește în special auditul. 
 Dl.Popa:Curtea vine o dată la 7 ani și verifică anul în urmă. 
 D-na contabil:Vine o dată la trei ani. 
 Dl.primar:Azi am avut o conciliere pentru drumul spre Miești.Acolo s-au 
cheltuit 2,4 miliarde și acum vine să finalizeze.Se va verifica acest drum,chiar dacă e 
început în 2009 ,pentru că facem plată anul acesta. 
 Dl.Săndulescu:De la drumul județean până în sat sunt aproximativ 2 km.Ce 
presupune suma de 2 miliarde? 
 Dl.primar:S-a emis factură pe 1,8 miliardeși apoi s-a făcut adresă de sistare. 
 Dl.Stancana:Sistarea a făcut-o Murguleț. 
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 Dl.Săndulescu:Se fac rigole și șanțuri?,pentru că apă nu are unde se scurge. 
 Dl.primar:Se verifică proiectul de la început. 
 Dl.Stancana:Eu am  făcut așa la Otești, și tu ai semnat că renunți la rigole și 
șanțuri. 
 Dl.Săndulescu:Am renunțat pentru continuarea betonului. 
 D-na Dicu:Știți că atunci când plouă,toată apa de la garaj îmi intră în curte? 
 Sunt de acord cu toate proiectele de hotărâre. 
 Dl.Săndulescu:Sunt de acord cu rectificarea bugetului local pentru plata 
salariilor profesorilor.Sumele sunt prevăzute și se trec din trim IV în III. 
 Cu auditul e normal să se asocieze comunele.Se vor face controale și e bine că 
ne îndrumă.Noi consilierii locali să fim încunoștiințați  de fiecare ban public cheltuit. 
 Referitor la drumul de la Miești când ajungeți la coborâre,dacă nu aveți 
șanțuri ,tot degeaba.Tot noi am aprobat 50.000 de lei pentru pietruire,s-a adus pietriș 
din gârlă de la noi și oamenii și-au luat banii. 
 Dl.Tudosiea:Acolo trebuia refuz de ciur. 
 Dl.Săndulescu:Pentru viitor zic să pledăm pentru asfaltare și betonare. 
Pietruirea nu are efectul scontat,la fel și cu plombarea ,se face de mântuială ,și se 
cheltuie banii degeaba. 
 Se supun la vot proiectele de hotărâre și sunt aprobate cu 10 voturi pentru. 
 Se declară închise lucrările ședinței. 
 
                             Președinte,                                 Secretar, 

                 Ecaterina BERBECARU             Gabriela ANDRONIE 
 
 
 


